

《单词百科:nso是什么意思?nso怎么发音?nso的解释和用法》

英语单词nso是什么意思?nso怎么读?nso怎么发音?简答网为您整理了nso的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



nso怎么读

nso的读音:[n's]

nso的意思

1、[医][=neosporin ointment]新孢子菌素软膏;

nso的双语例句

1、The results are in good agreement with Atkinson numerical solutions.

结果与Atkinson数值解非常一致.

2、The principium and approach of the Atkinson and Moya methods are introduced in

this paper.

本文还详细介绍了Atkinson方法和Moya方法的原理和计算步骤.

3、 The severity of AP is mainly determined by Ranson score, APACHE, CT, CRP, et al.

Ranson评分、 APACHE评分、 CT、 CRP等是AP严重程度评价的主要方法.

4、 Oh , to pick on someone is to annoy or to be mean to that person.

Pickonsomeone就是欺负,招惹别人,或者老是批评别人的意思.

5、 Brinson and his associates have also shown that material anisotropy exerts an effect on plastic-zone shapes.

Brinson和他的合作者还表明,材料各向异性对塑性区的形状会产生影响.

6、 Raikkonen isn't affected by Alonso's mental games.-I couldn't care less what that man thinks.

Raikkonen不为Alonso的心理游戏所动 —— 我最不在乎那个人说什么了.

7、 Richard Branson made flying less tedious by providing his customers with entertainment.

RichardBranson为其客户提供娱乐为使飞行不至于乏味.

8、 Sir Richard Branson and Steve Jobs surely do not think they are grown up.

理查德·布兰森爵士(SirRichardBranson)
和史蒂夫·乔布斯(SteveJobs)肯定不会认为自己是成年人.

9、 Bower asks Sir Martin Sorrell , who appointed Ms Beers, why she was chosen.

保尔询问任命比尔斯的马丁·斯瑞爵士(SirMartinSorrell), 选择她的理由是什么.

10、 Hanson : First, your report is too verbose.

Hanson: 首先你的报告文字太多,密密麻麻.

11、 In CT criteria, a linear correlation was only found between PSI and Ranson score.

各CT分级法中只有PSI与Ranson记分线性相关.

12、Lonson, is this made by some crafter or it just happen like this?

Lonson, 这是人为的结果还是真实发生的呢?

13、Ben Jonson is a dramatist, and one of Shakespeare contemporaries in the Renaissance.

本·琼生(BenJonson)是英国文艺复兴时期的戏剧家,和莎士比亚是同一时代的人.

14、He forges an alliance with the duchy of Amex, ruled by the patrician John Robinson.

他打造了与贵族约翰·罗宾逊(JohnRobinson)统治的Amex公国(指美国运通)的联盟.

15、It is possible that Ransome was a double agent, also in the Russian service.

Ransome很 有可能是一位同时为俄国服务的双重间谍.

16、One exemplar of this approach is Simon Johnson of the Massachusetts Institute of Technology.

麻省理工学院的西蒙·约翰逊(SimonJohnson)是采用这一方式的代表人物之一.

17、Type netsh winsock reset in the Command Prompt shell, and then press the Enter key.

键入netshWinsock的重置在命令提示符壳,然后按下回车键.

18、HENSON ESD Uniform is designed as working dress at electrostatic sensitive working environment.

HENSON防静电工作服是特别为在静电敏感环境中作业而设计的.

以上是简答网为您整理的nso怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助.查看更多关于nso的用法、nso的释义、ns

o的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/nso>